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Abstract (en)
[origin: ES8701558A1] The present invention relates to a device for gripping a wearing element of a sliding closure means for metallurgical
containers in which the wearing elements are held with gripping in a metal frame by means of rotating members which simultaneously allow the
plate to be locked against the frame, the plate to be gripped against the base of the frame and the lateral clearances of the plate in the frame to be
absorbed. The gripping devices described are very simple and very robust in design. They contain no screw-threaded parts.

Abstract (fr)
La présente invention concerne un dispositif de serrage (6) d'un élément d'usure (4) d'une fermeture coulissante pour conteneur métallurgique dans
lequel les éléments d'usure (4) sont maintenus à serrage dans un cadre métallique (1) à l'aide d' organes rotatifs (6) assurant simultanément le
verrouillage de la plaque contre le cadre (1), le serrage de la plaque contre le fond (2) du cadre (1) et la résorbtion des jeux latéraux de la plaque
dans le cadre (1) des dispositifs de serrage décrits sont de conception très simple et très robuste. Ils ne comportent aucune pièce vissée.
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